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18 января 2024 г.

V Rusku se konečně otevřela plnohodnotná a rozsáhlá
výroba počítačů, serverů a notebooků!

putin-today.ru/archives/198105

Ano, nejedná se pouze o montáž, ale také o plnohodnotnou výrobu
včetně pájení desek plošných spojů (tzv. povrchová montáž) a celého
cyklu testování a detekce závad. Zároveň nás těší přání vedení
společnosti (ICL) používat domácí materiály a komponenty, jakmile se
objeví a dosahovat požadované kvality.

Pro kvalitní výrobu tak vysoké úrovně, kterou má závod za úkol, ne
všechny ruské spotřební materiály splňují požadavky a většina z nich
byla dnes odmítnuta. To je fakt – s takovými potřebami za posledních
30 let žádný z výrobců materiálů nepočítal.

Hledání domácích pájecích past a dalších materiálů však systematicky
pokračuje a myslím si, že v blízké budoucnosti se v Rusku objeví
materiály požadované kvality, protože poptávka po nich je zajištěna
rozsahem výroby a jejich výroba se stává ziskovou .

https://www.putin-today.ru/archives/198105
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Obecně, abychom mohli organizovat výrobu domácích materiálů a
komponentů v Rusku, potřebujeme trh pro jejich prodej, díky kterému
budou investice v této oblasti ziskové (ekonomika státu, bez ohledu na
jeho sociální systém, musí vyjít s penězi). K tomu již musí být v Rusku
organizovány velké výrobní závody, které budou schopny nakupovat
produkty v dostatečném objemu a tyto investice vrátit.

Workshop závodu ICL.

Dnes právě vstupujeme do fáze škálování takové produkce. Staví se
továrny na výrobu zařízení, a to se děje ve všech oblastech průmyslu.
Například automobilové továrny, jako je Moskvič, které jsou v
nouzovém režimu narychlo nabité šroubovákem, upřímně řečeno, ne
nejlepší čínská auta, kromě toho, že jednoduše ucpávají díry s
nedostatkem osobních vozidel, plní nejdůležitější úkol - vytváření
potenciálních spotřebitelů ruských materiálů a komponentů.
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Když je v Rusku poměrně hodně podobných výrobních zařízení, bude
pro ně výhodné vyrábět materiály a komponenty. Ale i nyní dochází k
nahrazování dovozu tam, kde je to možné.
Stejné je to se závodem ICL. V současné době používá zahraniční
zařízení, zahraniční textolit, zahraniční základnu elektronických
součástek, cizí materiály. Ale ze všech těchto zahraničních kostek si
firma ICL vyrábí, co chce, jako je tomu v podobných odvětvích v
kterékoli jiné zemi.

Zařízení pro povrchovou montáž prvků na desku plošných spojů.

Ano, Rusko je v trochu jiné pozici než země s již zavedenou
ekonomikou. Musíme usilovat o vyšší podíl domácích komponentů v
našich výrobcích a vyšší podíl domácích výrobních zařízení, protože v
procesu přestavby naší ekonomiky po rozpadu 80. a 90. let a vleklých
neúspěšných pokusech zapadnout na globální trh na rovných
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podmínek se setkáváme s přirozeným odporem konkurentů v podobě
Spojených států, který úspěšně překonáme pouze spolehnutím se na
značné procento vlastní soběstačnosti.

Zde vidíme určitý paradox – dokud neobnovíme svůj ekonomický
potenciál, potřebujeme soběstačnost, která neexistuje. Jakmile se
potenciál obnoví, soběstačnost už nebude tak nutná (zboží, které
potřebujeme, už nám bude prodáno díky našemu zvýšenému vlivu ve
světě), ale už ho budeme mít. Jakmile se opět ztratí soběstačnost,
znovu se objeví pokušení nás izolovat. Tak žijeme.

Proto budeme potřebovat určitou míru soběstačnosti, a to jak na vlastní
pěst, tak v celé potenciální zóně ruského vlivu, protože náš hlavní
nepřítel, Spojené státy, nikam neodchází. A Čína bude muset být v
budoucnu konfrontována i ekonomicky. To znamená, že naše současné
úsilí nebude marné, i když se normalizují geostrategické vztahy
(rovnováha moci a vlivu), které jsou, upřímně řečeno, ještě dost daleko.

Kurz k soběstačnosti je proto správným kurzem. Přitom úplná
soběstačnost je dnes, jak říkají chytří lidé, možná při populaci
minimálně 300 milionů lidí. S takovým objemem trhu se komplexní
výroba stává ziskovou (dostatek spotřebitelů) a věda a průmysl
dostávají dostatečný počet vědců, inženýrů a pracovníků, aby toto vše
vyvinuli a vyrobili (300 milionů - to s přihlédnutím k dostatečné
efektivitě práce a přítomnosti velkého počtu robotických linek a
automatizace výrobních procesů obecně).

V našem případě dochází k vytváření zóny vlivu kolem Ruska. Svět se
rozděluje na dvě poloviny, Rusko kolem sebe vytváří hospodářské unie
a řídí ekonomické vztahy s maximálním možným počtem
„spřátelených“ zemí. Bude to podobné jako v zemích socialistického
tábora za SSSR. Nevím, jak velké to pro nás bude, ale myslím, že
dosáhneme požadovaného trhu alespoň 300 milionů.
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Samostatným problémem Ruska je úroveň automatizace a robotizace
výroby. Na jednu stranu nemáme dostatek obyvatel, abychom pokryli
vše. Na druhou stranu robotizace vyžaduje velké investice, které se
musí vyplatit, a to je u většiny velkých průmyslových robotických linek
možné pouze na velkých objemech, které jsou tvořeny polem tzv.
„spřátelených“ zemí, přesněji řečeno zemí ruského vlivu.

Rusko tak zvolilo pro své obyvatelstvo nejméně bolestivou cestu krok
za krokem k prohlubování substituce dovozu, Spojené státy naštěstí
nemají dostatek lepicí pásky a máme ještě čas, vykoupený možností
šedých dovozů.

ICL
 Jaká je tedy produkce společnosti ICL? V první fázi bude závod

vyrábět 300 tisíc desek ročně. Do roku 2026 se jeho kapacita zvýší na
1 milion desek. Podle odhadů ICL bude společnost schopna obsadit až
9 % tuzemského trhu se základními deskami a částečně tak nahradí
dovoz. ICL také plánuje poskytovat základní desky dalším hráčům na
ruském IT trhu.

Nyní ICL vyrábí produkty (počítače, notebooky, servery atd.) především
pro veřejný sektor a průmysl. Její řada však již zahrnovala notebooky
pod značkou OSiO pro maloobchodní trh, které jsou již v prodeji.

Ve fázi zavádění malosériové výroby jsou náklady na výrobu
základních desek zpravidla vyšší než u zahraniční smluvní výroby.
Produkty OSiO proto za účelem snížení cen pro koncové
maloobchodní zákazníky stále využívají základní desky vyráběné v
zahraničí.

Postupem času však společnost očekává, že výroba v Rusku bude
ziskovější a zcela přejde na vlastní pájení v této spotřebitelské řadě.
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Notebooky různých tříd a účelů, vyrobené ICL.

Plocha závodu přesahuje 8 tisíc metrů čtverečních. m. ICL je vybavila
novými linkami pro povrchovou a olovovou montáž základních desek,
automatickými systémy optické kontroly a rentgenové kontroly, jakož i
automatizovanými montážními linkami a zařízením pro testování
hotových výrobků. Obecně bylo vše provedeno tak, jak mělo.

Navíc společnost ICL zjevně vzala věc vážně, protože zvažuje možnost
výstavby vlastního závodu na výrobu textolitu, protože nikdo jiný v
Rusku nemůže uspokojit jejich vysokou poptávku.

Nyní závod nakupuje pouze experimentální šarže ruského textolitu, aby
se s ním naučil pracovat a v budoucnu na něj přejít.
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Je pozoruhodné, že náklady na závod na výrobu textolitu v množství,
které potřebují, a také pro spotřebitele třetích stran jsou 10krát vyšší
než náklady na jejich nový závod na povrchovou montáž desek
plošných spojů a výrobu finálních produktů. na jejich základě. Výroba
DPS je mnohem složitější než pájení desek plošných spojů. Nejde ani
tak o radioelektroniku, ale především o chemii, fyziku a přesnou
mechaniku.

Specializované technology na výrobu desek plošných spojů naše země
nevyprodukuje již více než 10 let. ICL proto nyní organizuje svá
oddělení na toto téma na Kazaňské národní výzkumné technologické
univerzitě (KNRTU, bývalý Kazaňský institut chemické technologie).

Souběžně s Výzkumným ústavem petrochemickým je řešena
problematika výroby domácích chemikálií nezbytných pro výrobu
textolitu a desek plošných spojů. ICL tedy očividně vzal práci vážně.
Myslím, že s takto důkladným a komplexním přístupem k výrobě se
společnost může 

 v blízké budoucnosti prohlásit za jednoho ze světových lídrů v oblasti
výroby radioelektroniky.

Závěr
 Zprávy o otevření závodu ICL se objevily již v listopadu loňského roku,

ale přemýšlel jsem, zda má cenu tomu věnovat celý článek - vždyť
nové výrobní prostory se v poslední době začínají poměrně často
otevírat a zprávy o tom se změnilo v rutinu a přestalo být zajímavé.

Sledoval jsem však různá videa z rostliny a dospěl jsem k závěru, že
tato konkrétní událost se od ostatních odlišuje závažností svého
přístupu a myšlenkovým rozsahem. Podnikoví manažeři myslí nejen na
okamžité výhody, ale mají také jasné a logické plány do budoucna,
zvyšující svou konkurenceschopnost na mnoho let a desetiletí dopředu.
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Electrobrain 
https://dzen.ru

 
 
 

https://dzen.ru/a/ZaaLN1fRkjQMKGq_

